
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 4. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 169
Ministeren bedes be- eller afkræfte, hvorvidt Haderslev Ugeavis 1/9-10 har ci-
teret ministeren korrekt om, at der ikke skal nedlægges flere banestrækninger
i Danmark.
I fald citatet fra Haderslev Ugeavis 1/9-10 kan bekræftes, da bedes ministeren
relatere dette til lov nr. 73 af 3/3-71 (bemyndigelse til at nedlægge strækningen
Tønder-Tinglev) samt skrivelse af 10. januar 2007 også omhandlende Tønder-
Tinglev-banen.
I fald citatet fra Haderslev Ugeavis 1/9-10 kan bekræftes, da bedes ministeren
relatere dette til det, der under tiden kaldes for "restbanen", og som alle er truet
med at blive nedlagt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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